



SouthGobi Sands LLC awarded as the Best Company of 2018 in occupational health and safety

SouthGobi is pleased to announce that SouthGobi Sands LLC (“SGS”) was awarded the “Best Company of 2018 in occupational health and safety” by the Minister of Social Welfare and Labor of Mongolia on January 22nd, 2019, recognizing SGS’ contribution and outstanding achievements in the field of occupational health and safety during the past year. SGS has been paying its full effort in supporting the Occupational Health and Safety Management System within the corporation and promoting the best workplace conditions for employees.



南戈壁沙洲有限责任公司获颁发「2018年高度重视职业健康与安全的最佳企业」

南戈壁欣然宣布，南戈壁沙洲有限责任公司 (“SGS”) 于 2019 年 1 月 22 日获蒙古国劳动和社会保障部部长颁发「2018 年高度重视职业健康与安全的最佳企业」之奖项，肯定了 SGS 在过去一年中在职业健康与安全领域上的贡献和杰出成就。SGS 一直在全力支持公司内部职业健康和安全管理体制，并为员工提供最佳的工作环境。





About SouthGobi

SouthGobi Resources Ltd. (“**SouthGobi**” or the “**Company**”), is listed on the Toronto Stock Exchange and Hong Kong Stock Exchange, owns and operates its flagship Ovoot Tolgoi coal mine in Mongolia. It also holds the mining licences of its other metallurgical and thermal coal deposits in South Gobi Region of Mongolia. SouthGobi produces and sells coal to customers in China.

南戈壁简介

南戈壁資源有限公司（「**南戈壁**」或「**本公司**」）于多伦多证券交易所及香港证券交易所上市，拥有及经营其位于蒙古的敖包特陶勒盖煤矿。其亦持有若干位于蒙古南戈壁区的炼焦煤及动力煤矿藏的开采许可证。南戈壁生产及销售煤炭予中国客户。

Contact 联络资讯：

Public relations specialist
Uyanga Ganchangaa

Mongolia Tel: +97670070710 Ext: 3418
Hong Kong Tel: +852 2156 1438
Email: info@southgobi.com